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Abstract (en)
[origin: US4591412A] A composition of matter for the neutral sizing of paper, paperboard, cardboard and other cellulose containing materials, is
disclosed comprising water; a solvent which is unlimitedly miscible with water, particularly alcohol; a compound which undergoes a basic reaction;
alkali aluminate; and a sizing component. When sizing is effected with this agent, the fiber containing suspension is mixed with a retention agent,
before or after the addition of the sizing agent, with the sizing agent being activated by way of neutralization.

Abstract (de)
Mittel zur Neutralleimung von Papier, Karton, Pappen und anderen cellulosehaltigen Materialien, bestehend aus Wasser, einem mit
Wasser unbegrenzt mischbaren Lösungsmittel, insbesondere Alkohol, einer basisch reagierenden Verbindung, Alkalialuminat und einer
Leimungskomponente. Bei der Leimung mit diesem Mittel wird die faserhaltige Suspension vor oder nach Zugabe des Leimungsmittels mit einem
Retentionsmittel vermischt, wobei das Leimungsmittel durch Neutralisation aktiviert wird.
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